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PAOOR.0012.3.2.2024.NJO 
 
 

PROTOKÓŁ Nr 50/2024 
 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
Rady Miejskiej w Śremie odbytego  19 lutego 2024 r. o godz. 15:30 

w sali nr 24 Urzędu Miejskiego w Śremie, Pl. 20 Października 1. 
 

Przewodniczący Komisji zwołał posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury 
i Sportu Rady Miejskiej w Śremie na 19 lutego 2024 roku, zawiadomienie 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Posiedzeniu przewodniczył Radny – Piotr Rojek, udział w nim wzięli 
Członkowie Komisji wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu.  

• Radny Piotr Mulkowski – nieobecność nieusprawiedliwiona.  

Ponadto w  posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

1. Cicharski Daniel  – Prezes Zarządu Śremski Sport Sp. z o. o., 

2. Żeleźny Bartosz – Zastępca Burmistrza Śremu. 

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu kworum pozwalającego na 
podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 15:30 otworzył posiedzenie, 
powitał Członków Komisji oraz zgromadzonych Gości. 

 Następnie przedstawił porządek obrad. 
 

Porządek obrad: 
1. Przyjęcie protokołu 49/2024 z posiedzenia Komisji. 
2. Oferta sportowo - rekreacyjna Śremskiego Sportu dla mieszkańców na rok 

2024. 
3. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłoszono uwag.  

 
Ad 1. Przyjęcie protokołu 49/2024 z posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji przekazał, że do protokołu 49/2024 z ostatniego 
posiedzenia Komisji nie zgłoszono uwag.  

Wobec powyższego stwierdził, iż protokół z posiedzenia Komisji został 
przyjęty bez odczytywania. 
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Na tym punkt zakończono.   
 
Ad 2. Oferta sportowo - rekreacyjna Śremskiego Sportu dla mieszkańców na 
rok 2024. 

Informację zreferował Daniel Cicharski Prezes Śremskiego Sportu Sp. z o. o.  

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję nad przedstawioną 
informacją.  

W dyskusji głos zabrali: 

Członek Komisji  Tomasz Wojna 
zapytał, czy w tym roku będzie organizowany przez Śremski Sport festiwal 
sztafet, ponieważ nie ma informacji w przesłanym materiale. 

Prezes Zarządu Śremskiego Sportu Sp. z o. o. Daniel Cicharski 
odpowiedział, że w tym roku również będzie organizowany festiwal sztafet.  

Członek Komisji Krzysztof Lewandowski 
dodał, iż w informacji uwzględnione są wszystkie wydarzenia sportowe, które 
pokrywają się z przygotowanym planem do rekompensaty Spółki. Jest to 
mniej, niż jedna piąta wszystkich zawodów sportowych jakie Śremski Sport  
planuje zorganizować w br. Ponadto poinformował, iż trudno jest  zaplanować 
wszystkie wydarzenia sportowe z wyprzedzeniem na cały rok, ponieważ często 
przy współpracy z innymi instytucjami zmieniane są terminy wydarzeń lub ich 
forma.   

Członek Komisji Mariusz Kociemba 
powiedział, iż sztafeta jest w informacji pod hasłem „Sztafeta 20 
Października”.  

Członek Komisji Krzysztof Lewandowski 
poinformował, iż festiwal sztafet, o który zapytał Członek Komisji Tomasz 
Wojna odbywa się w maju, a „Sztafeta 20 Października” to odrębne 
wydarzenie sportowe.  

Dyskusję zakończono.  

Na tym punkt zakończono.  
 
Ad 3. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 

 Dyskusji w tym punkcie obrad nie podjęto.   
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Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Komisji – Piotr 
Rojek podziękował za udział w posiedzeniu Komisji zaproszonym Gościom, 
Członkom Komisji, zamykając obrady o godz. 15:40. 

Na tym posiedzenie Komisji i protokół zakończono. 
 

Przewodniczył 
 

PRZEWODNICZĄCY 
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

Piotr Rojek 
 
 
Protokolant: 
Jolanta Napieralska  
Podinspektor  
 

 

 
 
 


